
Mail wethouder Botter, 13 juni 2016 aan cie Samenleving 
 
Geachte leden van de Commissie Samenleving, 
 

In de eerste plaats nogmaals excuses voor het feit dat ik afgelopen donderdag rond 22.15 uur uw 
vergadering moest verlaten om naar een andere Commissie te gaan. Na mijn vertrek, zo heb ik 
begrepen, heeft u besloten dat er een samenvattend stuk dient te komen waarin de eerdere stukken 
op dit dossier zijn gebundeld, een reactie op de brief van Staatssecretaris van Rijn wordt gegeven en 
waarin anderzijds een aantal acties worden genoemd die de gemeente op korte termijn (bij wijze van 
spreken morgen) van plan is te ondernemen. Niet wachten, maar doen! Dit document wilt u graag 
uiterlijk vrijdag aanstaande ontvangen zodat het   besproken kan worden op een extra 
Commissievergadering van 20 juni. Ook over het feit dat wij op 20 juni kunnen spreken, ben ik erg blij 
omdat ik zelf op 23 juni niet in de gelegenheid ben om uw Commissie bij te wonen. Dank voor uw 
begrip. 
 

Afgelopen vrijdag zijn de meest betrokken ambtenaren en ondergetekende bij elkaar gekomen en 
hebben wij de stappen gezet om ervoor te zorgen dat wij tijdig het nieuwe stuk bij u kunnen 
aanleveren. Wij zullen de band van de Commissie van afgelopen donderdag uitluisteren en ervoor 
zorgen dat u uiterlijk aanstaande vrijdag de antwoorden aangeleverd krijgt. Ook benoemen wij een 
aantal additionele maatregelen en voorstellen waarmee we hopen te bereiken dat mensen de zorg 
krijgen die ze nodig hebben.  
 

Tegelijkertijd wil ik aangeven dat we bezig zijn om alle mensen die nu nog een beroep- of bezwaar 
procedure hebben lopen, te benaderen. Iedereen die tot deze groep behoort, heeft inmiddels een 
brief van ons ontvangen en wij stellen alles in het werk om iedereen van deze groep opnieuw te 
spreken en zicht te krijgen waarom het in deze gevallen niet goed gelopen is. Wij hopen binnen 
veertien dagen een nieuwe beschikking te geven.  
 

Een ander punt wat wij u willen vragen is of het mogelijk is de contactgegevens te verstrekken van de 
personen uit de cases die verschillende leden van de Commissie naar voren hebben gebracht. Ook 
met deze personen zouden wij graag in contact treden om te zien wat hier mis is gegaan en op welke 
wijze een eventuele herindicatie wenselijk of noodzakelijk is.  
 

Ik ben nog steeds oprecht van mening dat onze manier van werken, nadat we een aantal 
aanpassingen hebben doorgevoerd die worden voorgesteld, de toets der kritiek kan doorstaan. Dat 
neemt niet weg dat er nog procedures lopen, zowel in het land als ook voor individuele cases bij onze 
gemeente. Ook de uitspraken die op deze cases nog komen, zullen van invloed zijn op het verdere 
proces. Met welke consequenties, dat weten we niet. Daar zullen wij keer op keer met elkaar over 
komen te spreken. Het is in die zin jammer dat de kaders die wij vanuit het Rijk hebben meegekregen 
niet duidelijker zijn geformuleerd en dat langs de weg van de juridische procedures het beleid wordt 
geformuleerd.  
 

Tenslotte nog een laatste punt. Wij blijven er alles aan doen om de klant zo optimaal mogelijk te 
bedienen en eventuele tekortkomingen op te lossen. Het is work in progress. En ondanks de 
tekortkomingen die wij op dit moment ervaren, blijf ik trots op iedereen die eraan heeft meegewerkt 
om op het punt te komen waar wij nu staan. Dit is geen sinecure.  
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Graag spreek ik u op 20 juni, in de extra Commissievergadering, verder over dit onderwerp. Ik ben 
ervan overtuigd dat we er spoedig in slagen een goed werkende Huishoudelijke Ondersteuning te 
realiseren. Net zoals ik er ook van overtuigd ben dat er altijd meer te wensen overblijft. Daartussen 
een evenwicht vinden is een mooie uitdaging. 
 

Met vriendelijke groet,  
 

Jur Botter 
 

drs. Jur Botter, MPA 
wethouder Haarlem, 
Wmo, Welzijn, Volksgezondheid, Cultuur en Vastgoed 
 

x-apple-data-detectors://11/

